



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: DAR AL AMAN FOR ISLAMIC FINANCE Date: 20-11-2025 08:43:57 AM Subject: Stopping financing	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: دار الأمان للتمويل الإسلامي التاريخ: 20-11-2025 08:43:57 AM الموضوع: وقف التمويلات
Based on the disclosure instructions issued by the Board of Commissioners of the Securities Commission, we would like to inform you that, based on what was stated in our company's disclosure dated 21/09/2025, we received a letter from the Central Bank of Jordan, No. 28/2/19155, dated 18/11/2025 stating that it is prohibited to practice any of the financing activities mentioned in the Finance Companies Regulation No. (107) of 2021. And its amendments. The company is also prohibited from using any expressions that refer to the practice of financing business. The company has the right to add another purpose that enables it to continue collecting the existing portfolio in a way that guarantees the rights of all its clients and shareholders. The company will follow up and take all necessary measures and amendments to implement the content of what was stated in the letter of the Central Bank of Jordan referred to above, noting that the company is evaluating appropriate alternatives and amending the company's objectives in a way that preserves and maximizes shareholders' rights. (Attached is a copy of the Central Bank letter, No. 28/2/19155, dated 18/11/2025, and received from us on 19/11/2025).	إستناداً إلى تعليمات الإفصاح الصادرة عن مجلس مفوضي هيئة الأوراق المالية، نرجو إعلامكم أنه بناءً على ما ورد في إفصاح شركتنا بتاريخ 2025/09/21، فقد ورد إلينا كتاب من السادة البنك المركزي الأردني رقم 19155/2/28، تاريخ 2025/11/18 يفيد حظر ممارسة أي نشاط من أنشطة التمويل الواردة في نظام شركات التمويل رقم (107) لسنة 2021 وتعديلاته كما ويحظر على الشركة إستعمال أي عبارات تشير إلى ممارسة أعمال التمويل وللشركة إضافة غاية أخرى تمكنها من الإستمرار بتحصيل المحفظة القائمة وبما يكفل حقوق كافة المتعاملين معها ومساهميها وسوف تقوم الشركة بمتابعة وإتخاذ كافة الاجراءات والتعديلات اللازمة لتنفيذ مضمون ما ورد في كتاب البنك المركزي الأردني المشار اليه انفاً علماً بأن الشركة تعكف على تقييم البدائل المناسبة وتعديل غايات الشركة بما يحفظ ويعظم حقوق المساهمين. (مرفق طيلة نسخة من كتاب البنك المركزي ، رقم 19155/2/28، تاريخ 2025/11/18 والمستلم من طرفنا يوم 2025/11/19).
18-11-2025	18-11-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: ايهاب الهيموني	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: ايهاب الهيموني